
SURFACE INSTALLATION INSTRUCTIONS
 DIRECTIVES D'INSTALLATION AU SURFACE

W A R N I N G : LOCATE ALL POWER CONDUITS AND CABLES. RISK OF FIRE AND ELECTRICAL SHOCK. FIXTURE MUST BE INSTALLED BY A QUALIFIED ELECTRICIAN ONLY IN ACCORDANCE WITH 
NATIONAL, LOCAL BUILDING AND ELECTRICAL CODES. DISCONNECT POWER AT ELECTRICAL PANEL BEFORE SERVICING.
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IMPORTANT SAFEGUARDS 
Power must be supplied by grounded Balancedcare Remote Power Supply to 
ensure adequate EMI filtering. Remote power supply system must be ordered 
separately, and installed according to provided instructions. Please follow link 
for the RPS spec sheet.
- This product must be installed in accordance with the applicable installation 
code by a person familiar with the construction and operation of the product 
and the hazards involved in an MRI environment.
- Disconnect power to all circuits before wiring fixture.
- Install in accordance with all national, state, and local codes.
- Remote power supply box MUST be grounded
- Failure to install unit on a mechanically-sound surface may result in personal 
injury, physical damage, or potential fire hazard
- Use installation procedures appropriate for an environment involving MRI and 
sensitive electronic equipment.
- Read all fixture markings and labels to ensure correct installation of fixture
- Supplemental instructions may be located on the fixture, in addition to the 
instruction sheet provided with the shop drawing, regarding orientation, or 
mounting restrictions.

MESURES DE PROTECTION IMPORTANTES 
L'alimentation doit être fournie par un système d'alimentation à distance 
Balancedcare mis à la terre pour assurer un filtrage EMI adéquat. Le système 
d'alimentation à distance doit être commandé séparément, et installé selon les 
instructions fournies. Veuillez suivre le lien pour la fiche technique du RPS.
- Ce produit doit être installé conformément au code d'installation applicable par 
une personne familiarisée avec la construction et le fonctionnement du produit et 
les risques liés à un environnement IRM.
- Coupez l'alimentation de tous les circuits avant de câbler l'appareil.
- L'installation doit être conforme à tous les codes nationaux, régionaux et locaux.
- Le boîtier d'alimentation à distance DOIT être mis à la terre.
- Si l'appareil n'est pas installé sur une surface mécaniquement saine, cela peut 
entraîner des blessures, des dommages physiques ou un risque d'incendie.
- Utilisez des procédures d'installation appropriées pour un environnement 
impliquant un IRM et des équipements électroniques sensibles.
- Lisez toutes les marques et étiquettes de l'appareil pour vous assurer de son 
installation correcte.
- Des instructions supplémentaires peuvent se trouver sur l'appareil, en plus de la 
feuille d'instructions fournie avec le dessin d'atelier, concernant l'orientation ou 
les restrictions de montage.
 

Warning: Every Axis Lighting fixture undergoes quality testing. Should an LED board not work properly, please turn fixture off and contact Axis technical support at 1-800-263-2947 for immediate assistance.
Avertissement : Chaque luminaire d’Éclairage Axis sont soumis à des tests de qualité. Si une carte DEL ne fonctionne pas normalement, veuillez couper l’alimentation et contacter le support technique d'Axis au 1-800-263-2497. 
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! Please note that luminaire type will be clearly labeled 
both on the cable and on the luminaire plate in order to 
match correct cable to its respective luminaire and circuit.

! Veuillez noter que le type de luminaire est clairement 
indiqué à la fois sur le câble et sur la plaque du luminaire 
afi n d’adapter le câble correct au luminaire et au circuit 
respectifs.
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CONNECT UNITS
CONNECTER DES APPAREILS

1ST UNIT1RE APPAREIL

2ND UNIT2E APPAREIL

ATTACH SECOND UNIT WITH SCREWS
FIXER LA DEUXIÈME APPAREIL AVEC DES VIS

SINGLE INTERCONNECT
INTERCONNEXION UNIQUE
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INSTALLATION CONTINUE

COVER SCREWS WITH 
PROVIDED PLUGS
COUVREZ LES VIS 
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AVEC LES BOUCHONS 
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NOTE: REMOTE DRIVERS ARE IN A SEPARATE ROOM. THE 
CABLE IS 50' AND IS DIRECTLY WIRED TO THE BOX; DO NOT 
CUT CABLE TO SIZE. 
NOTE : LES PILOTES À DISTANCE SE TROUVENT DANS UNE 
CHAMBRE SÉPARÉE. LE CÂBLE FAIT 50' ET EST DIRECTE-
MENT CÂBLÉ À LA BOÎTE; NE COUPEZ PAS LE CÂBLE À LA 
TAILLE VOULUE. 

LINKING CONNECTOR
LINKING CONNECTOR
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JOINER LINKING CONNECTOR SUITABLE FOR LINEAR 
RUN INSTALLATION /
CONNECTEUR DE LIAISON DE MENUISIER ADAPTÉ À 
L'INSTALLATION LINÉAIRE

JOINER LINKING CONNECTOR SUITABLE 
FOR CORNER RUN INSTALLATION /
CONNECTEUR DE LIAISON DE MENUISIER 
ADAPTÉ À L'INSTALLATION DE COIN
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RUN INTERCONNECT TYPES / TYPES D'INTERCONNEXION D INSTALLATION CONTINUE
MAKE SURE TO FOLLOW OUTPUT TO INPUT INTERCONNECTION. / ASSUREZ-VOUS DE SUIVRE 
LE TYPE D'INTERCONNEXION APPROPRIÉ OUTPUT TO INPUT
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